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گفته امسال بعد از دو سال شاهد شادی مردم بودیم و امسال قطعا کمبود دارو نخواهیم داشت او با بیان این که

 سازمانهای جهانی همه متعجبند که طی این چند ماه چه اتفاقی در ایران رخ داد.

بهرام عیناللهی، وزیر بهداشت ایران؛ 

بهرام عیناللهی، وزیر بهداشت ایران در مراسم آیین تکریم و تقدیر از خادمان نوروزی سلامت گفت:

کرونا یکی از مسائلی بود که مملکت را فلج کرده بود اما امسال بعد از دو سال شاهد شادی مردم بودیم.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از ایسنا، وی افزود:

در نوع خدماتمان باید کرامت مردم را حفظ کرده و با حفظ کرامت مردم به آنها خدمت ارائه دهیم. باید ارائه خدمت با لبخند
و حفظ احترام مردم باشد. امروز میزان واکسیناسیون به ۱۴۸ میلیون دز تزریق رسیده که این قدرت بسیار زیادی را ایجاد

کرده است. سازمانهای جهانی همه متعجبند که طی این چند ماه چه اتفاقی در ایران رخ داد و واکسیناسیون انجام شد.

او گفت:

در بحث انتقال خون دیدیم که مردم چه اشتیاقی برای اهدای خون داشتند و ۲۳ درصد افزایش داشتیم و اعلام شده که امسال
هیچ مشکلی بابت تامینخون نخواهیم داشت.

وی ادامه داد:

خط قرمز ما تعارض منافع است. ما سلامت مردم را به هیچ قیمتی قربانی نخواهیم کرد و از سلامت مردم دفاع خواهیم کرد.
مجلس حدود سه میلیارد دلار ارز به وزارت بهداشت داده که یک میلیارد از سال قبل بیشتر است. بنابراین امسال قطعا کمبود

دارو نخواهیم داشت و مساله اصلی ما تامین داروهای ضروری مردم است. به ویژه در زمینه بیماریهای خاص بودجه خوبی
تخصیص داده شده که امیدواریم عزیزان مبتلا به این بیماریها را به نحو احسن حمایت کنیم.

وی گفت: اکنون بعد از ۴۳ سال از انقلاب اسلامی هنوز همه مردم بیمه نیستند اما امسال قطعا همه مردم را تحت پوشش
بیمه همگانی قرار میدهیم که اعتبارش دیده شده تا مردم دغدغه نداشته باشند.
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